

Q1. There is an issue with your Mandatory Requirement M5:

“The Bidder MUST submit manuals for one course in either English or French. The manuals must contain the course content on vSphere: Install, Configure, Manage plus Optimize and Scale Fast Track [V6] & vSphere: Troubleshooting Workshop [V6.0] training listed in Attachment 1- Course Content.”

VMWare is very protective of their Intellectual Property and does not release full course manuals unless it is to a student that has paid for the training. This limitation will be a concern to anyone that intends to respond to this bid and will render us all an non-compliant.

Can you please remove this requirement?

A1. Requirement has been removed (M5, R3). Amended RFP documents have been uploaded.

Q1. Il y a un problème avec votre exigence obligatoire O5:

"Le soumissionnaire DOIT soumettre des manuels pour un cours en anglais ou en français. Les manuels doivent contenir Le contenu du cours sur vSphere: Installer, configurer, gérer plus optimiser et mettre à l'échelle Fast Track [V6] & vSphere: Troubleshooting Workshop [V6.0] listé dans l'Annexe 1 - Contenu du cours. "

VMWare est très protecteur de leur propriété intellectuelle et ne publie pas de manuels complets de cours à moins que ce soit à un étudiant qui a payé pour la formation. Cette limitation sera une préoccupation pour toute personne qui a l'intention de répondre à cette offre et nous rendra tous non-conformes.

Pouvez-vous s'il vous plaît supprimer cette exigence?

R1. L'exigence a été supprimée (O5, C3). Des documents modifiés ont été inclus.